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Vragen m.b.t. Ingekomen stuk Wolf in Utrecht Subsidie 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD 1 Uit de aannames uit de eerste brief blijkt dat 

deze paardenhouder in de veronderstelling 
is dat de subsidie 100% dekkend zou zijn.  
 
Is er naar het idee van GS meer voorlichting 
over de rechten en plichten van dierhouders 
(i.r.l. wolf) in provincie noodzakelijk? 

De subsidieregeling is helder qua criteria en 
bedragen en ter illustratie zijn er ook 
rekenvoorbeelden opgenomen. Aanvragers 
kunnen deze vinden op de website en zien 
deze als ze de subsidie aanvragen.    
 
Meer voorlichting zien we inderdaad als 
noodzakelijk. Ook het Landelijk 
informatiepunt Wolf (LIW) zal hier een rol in 
gaan vervullen. Er is brede ambtelijke steun 
vanuit IPO, BIJ12, provincies en VNG voor 
het gezamenlijk oprichten van dit LIW 
waarop feitelijke informatie kan worden 
gedeeld. Dit is nog in voorbereiding en de 
provincie Utrecht is bij deze overleggen 
aangesloten.   
 
Ook wordt momenteel gewerkt aan de 
ontwikkeling van een nieuw, Interprovinciaal 
Wolvenplan voor 2024, hierin is een 
hoofdstuk communicatie opgenomen. 

 2 Wat gebeurt er op dit moment op dat vlak en 
wat zijn de voornemens? 

Provincie Utrecht heeft breed 
gecommuniceerd over de subsidieregeling 
voor wolf-werende rasters: via de website, 
persbericht en nieuwsbrieven en dit is ook 
door veel andere media verder verspreid. 
Sinds de openstelling zijn er al een aantal 
subsidieaanvragen.  
 
Stand van zaken op 5 april 2024: 6 complete 
aanvragen binnen en 4 aanvragen die nog 
niet compleet zijn qua bijbehorende stukken. 
Hierover hebben wij contact met de 
aanvragers zodat zij aanvullende informatie 
kunnen leveren.  
 
Op de provinciepagina van de 
eerstvolgende huis-aan-huisbladen wordt de 
verwijzing naar een artikel over de wolf 
opgenomen. In de mei-editie komt een 
uitgebreider stuk te staan. Hierin wordt 
wederom gewezen op, en doorverwezen, 
naar de subsidie voor wolf-werende rasters 
op de website van de provincie Utrecht.  
 

PvdA 3 Vervelend om te lezen dat er onduidelijkheid 
bestaat over de aan te vragen subsidie voor 
wolfwerende rasters. Is dit inmiddels 
opgelost? 

De onduidelijkheid bestond hem in het 
moment waarop er daadwerkelijk aanvragen 
ingediend konden worden. Dit is nu 
opgelost, aanvragen kunnen met 
terugwerkende kracht tot eind mei 2023 
worden ingediend. Omdat wij streven naar 
kwalitatief goede regelingen, kostte de 
implementatie van de wolvenregeling meer 
tijd dan vooraf ingeschat.  
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 4 Worden agrariërs en paardenhouders in 
gebieden waar wolven leven pro-actief 
geïnformeerd over de regelingen die er voor 
hen zijn? 

We communiceren over regelingen via 
website, kranten, persberichten en 
nieuwsbrieven. 
Deze manier van communiceren heeft een 
goed effect gehad, aangezien veel agrariërs 
en paardenhouders contact met ons hebben 
opgenomen met vragen over de 
subsidieregeling. Zij hebben allen een 
persoonlijk antwoord gekregen.  
Daarnaast gaan we komende twee 
maanden opnieuw aandacht besteden aan 
de subsidieregeling op de provinciepagina 
van de huis-aan-huisbladen. 
 
 

 


